
Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
22 december 2024 in Dorpshuis de Slenk 

Agenda: 

1. Opening en woordje namens de voorzitter
2. Vaststellen agenda
3. Vaststellen verslag ALV 21 maart 2024
4. Bestuurssamenstelling
5. Voorlopige resultaten 2024, kascommissie 2024
6. Plannen 2025
7. Rondvraag

Willy Thijssen heet de aanwezigen als voorzitter-ad-interim van harte welkom. Wilm Janssen 
heeft zijn functioneren even op pauze moeten zetten en hij zal geruime tijd nodig hebben 
om te revalideren. Wij wensen hem allemaal beterschap. Deze ingelaste vergadering wordt 
belegd om het bestuur weer op sterkte te brengen. 

De bij de uitnodiging gevoegde agenda wordt in grote lijnen gevolgd 

Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 21 maart 2024 heeft in de Goei.j Ka.mer 
ter inzage gelegen. Jos Perenboom licht toe dat inmiddels de administratie van de Bond 
weer redelijk op de rit zit, ook met dank aan Rina Kentrop en Elma Burg. De dienst doende 
kascommissie kan binnenkort worden uitgenodigd de boekhouding en onderliggende 
stukken te komen controleren. Er zijn verder geen opmerkingen en dit verslag wordt 
vastgesteld. 

Het bestuur is momenteel onderbezet, Hennie Peters wil zich terugtrekken, en Wilm 
Janssen is voorlopig niet actief. Voorgesteld wordt om Jos Perenboom als bestuurslid aan te 
stellen, met als taak penningmeester. Dit voorstel wordt door de vergadering overgenomen. 
Het bestuur doet desondanks nog een beroep op leden die het bestuur willen komen 
versterken. 

De problemen die met een dubbele incasso en slechte registratie in 2023 waren ontstaan 
zijn in 2024 grotendeels opgelost, en een vertraagde incasso van de contributie 2024 heeft 
in september en oktober plaats gevonden. Het lijkt er op dat we het jaar 2024 geen 
verliezen oplopen, maar het bestuur heeft wel moeten besluiten de gebruikelijke verdeling 
van waardebonnen voor de Buurtmarkt met kerst dit jaar niet te laten doorgaan. 

Bestuursvoorstellen: 

− Leden ouder dan 90 jaar zijn lid voor het leven en voor hen wordt geen contributie
meer geheven.

− Verhoging van de consumptieprijs in de Goei.j Ka.mer van bier en wijn tot € 2,00
− Contributie handhaven op € 23,50 voor 2025, en de waardebon met kerstmis af te

schaffen.



De Algemene Ledenvergadering neemt de voorstellen over maar besluit de contributie te 
verhogen tot € 25,00 in 2025, en dringt er op aan de waardebon met kerstmis terug in te 
voeren. 

Wim Gerritzen licht toe dat we al in de Nieuwsbrief van januari zoveel mogelijk de data van 
de geplande activiteiten zullen proberen vast te leggen. 

Verder zijn er geen vragen en opmerkingen, de vergadering wordt gesloten. 
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